

Lars Schneemann / Technical Rider

For a successful performance with DJ Lars Schneemann

Needed are:

2 x Pioneer CDJ CD Player or adequate premium quality DJ CD Player with pitch control etc.

1 premium quality DJ mixing console with preferably minimum 2 channels with separate EQ for each channel, for example Pioneer from DJM 350 upwards or adequate models by Vestax, Allen & Heath etc.

1 (better: 2) monitor speakers of premium sound quality and reliability, depending on the size and layout of the venue. Plus adequate amplification.

Plus enough tables or whatever to put the equipment and the record boxes on, as well as other things like drinks, ashtrays etc.

A regular performance lasts 2 hours minimum, up to 4 or 5 or even longer. A supply of cold drinks (Alcohol, ReBull or adequate quality of Energy), maybe some fruits and snacks,

Für eine gelungene DJ-Performance mit DJ Lars Schneemann

Benötigt werden:

2 x Pioneer CDJ CD Player oder ähnliche hochwertige DJ-CD Player mit Pitch Control

1 hochwertiges DJ-Mischpult mit möglichst minimum 2 Kanälen mit separater Klangregelung wie z.B. Pioneer ab DJM 350 aufwärts, oder entsprechende Modelle von Vestax, Allen & Heath, u.ä.

1, besser 2 Monitorboxen von guter Klangqualität und hoher Belastbarkeit, entsprechend ob man in einer Bar oder in einer Halle spielt. Dazu die entsprechenden Verstärker.

Ferner entsprechende Tische oder Pulte, auf die nicht nur das Equipment passt, sondern auch die Platten abgestellt werden können sowie andere notwendige Dinge

Ein normaler Auftritt dauert mindestens 2 Stunden, eher vier bis fünf, manchmal noch länger. Ein Vorrat gekühlter Getränke (Alkohol (Wodka, Red Bull oder entsprechende andere Energydrinks), gerne auch Obst und kleinere Snacks